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Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 
 
 

  
 

  
 

 

Närvarolista Pensionärsrådet 

Beslutande 
Namn 
 
Björn Jönsson, PRO ordförande 

 

Monica Körner, PRO  
Christer Sjöström, PRO, justerare  
Ann-Magreth Albin, PRO,   
Eva-Britt Johansson, SPF, vice ordf   
Maj-Britt Blom, SPF   
Karin Belander 
Kjell-Åke Jakobsson, SPF  
Lena Gustafsson, SKPR 
Marianne Göransson, SKPF  

Övriga närvarande ersättare, tjänstemän och adjungerade politiker 
från socialnämnden (sn)  
Namn   
Monica Andersson, PRO, ersättare  
Carl-Göran Sjöstedt, PRO, ersättare 
Rikard Bivefors, SPF, ersättare 

  

Ann-Christine Munoz, SKPF, ersättare   
   
Maria Danielsson, områdeschef    
Ingrid Kjellberg, administratör/sekreterare 
Anita Persson, medicinskt ansvarig sjuksköterska § 17, 23 
Joakim Thuresson, bitr områdeschef 
 
Parti Namn adjungerande ledamöter från socialnämnden 
SD Tommy Rosenberg, ledamot sn, - via länk 
BP Carin Falck, 1:e vice ordf sn 
  

 

  

M Moderata samlingspartiet BP Barapartiet 
S Socialdemokraterna MP Miljöpartiet 
SD Sverigedemokraterna C Centerpartiet 
L Liberalerna V Vänsterpartiet 
ÄS Älska Svedala   
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Pe § 17  Sn 2021-197   

Information om Patientsäkerhetsberättelse 2020 
Vid dagens sammanträde informerar medicinskt ansvarig sjuksköterska Anita Persson om 
Patientsäkerhetsberättelse 2020. 

 
Sammanfattning av ärendet 

Den 1 januari 2011 började patientsäkerhetslagen (2010:259) att gälla. Enligt denna lag ska 
vårdgivaren dokumentera sitt patientsäkerhetsarbete i en patientsäkerhetsberättelse. 

Syftet är vårdgivaren (kommunen) får god kontroll över verksamhetens patientsäkerhetsarbete 
och att Socialstyrelsen lättare kan utföra tillsyn av verksamheten. 

En del i Patientsäkerhetsberättelsen handlar om avvikelserapportering. 

Ärendet har varit uppe i socialnämnden 2021-05-27, § 45 och socialnämnden beslutade att 
notera informationen till protokollet. 

Handlingar i ärendet  

Patientsäkerhetsberättelse 2020  

Pensionärsrådet beslutar 
att lägga informationen till handlingarna. 

__________  
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Pe § 18  Sn 2021-99 

Information om Fördelning av statsbidrag till kommuner i 
syfte att säkerställa en god vård och omsorg av äldre 
personer 2021, dnr 9.2-6782/2021 
Vid dagens sammanträde informerar områdeschef Maria Danielsson om Fördelning av 
statsbidrag till kommuner i syfte att säkerställa en god vård och omsorg av äldre personer 
2021. 

 
Sammanfattning av ärendet 

Syftet med statsbidraget är att säkerställa en god vård och omsorg av äldre personer. 
Statsbidraget omfattar vården och omsorgen om äldre personer och personer med 
demenssjukdom. Svedala kommun har tilldelats 7 490 452kr. Hur statsbidraget använts ska 
redovisas till Socialstyrelsen. Det kommer att finnas statsbidrag att söka även för år 2022. 

Socialnämnden beslutade i ärendet 2021-05-27 § 36 att godkänna förslag till fördelning av de 
riktade statsbidragen enligt nedan. 

Medlen ska användas till att förbättra kvaliteten på särskilt boende genom bland annat 
följande insatser: 

Ökat utbud av aktiviteter 

Ökad egentid 

Ökad möjlighet till utevistelse 

Ökad kontinuitet 

Färre timanställda 

Utökade tjänstgöringsgrader 

Utvärdering av nuläge är genomfört för att möjliggöra en jämförelse 

 

Forts 

 



5(14) 

PENSIONÄRSRÅDET  PROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum: 2021-06-17 
 
 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 
 
 

  
 

  
 

 

Forts 

Pe § 18 

 

Fördelning av antalet årsarbetare: 

Stella/Nova – 1,2 årsarbetare 

Holmagården – 2,5 årsarbetare 

Solgården – 2 årsarbetare 

Toftaängen – 2 årsarbetare 

Total kostnad för utökning 1 juni – 31 december är 2,99 mnkr. 

2,5 mnkr har sedan tidigare tilldelats hemtjänsten efter beslut i socialnämndens presidie. 
Socialnämndens presidie föreslår att ytterligare 2 mnkr tilldelas hemtjänstens 
verksamhetsområde. 

Total fördelning: 

Särskilt boende – 2,99 mnkr 

Hemtjänst – 2,5 mnkr + 2 mnkr 

Totalt 7,49 mnkr 

Pensionärsrådet beslutar 
att lägga informationen till handlingarna. 

__________  
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Pe § 19       Sn 2019-150 

Information om Färdtjänststatistik 2020 
Vid dagens sammanträde informerar bitr områdeschef Joakim Thuresson om 
Färdtjänststatistik 2020. 

Sammanfattning av ärendet 

Skånetrafiken har sammanställt statistik för färdtjänstresor avseende 2020. Statistiken avser 
bland annat antal färdtjänsttillstånd, antal resor, kostnad och kundnöjdhet.   
 
Skånetrafiken ansvarar för färdtjänsten i Svedala kommun sedan 2019-02-01. Budgeten för 
färdtjänsten hanteras av Svedala kommuns kommunstyrelse. 
 
Handlingar i ärendet 
 
Färdtjänststatistik helår 2020 
 

Pensionärsrådet beslutar 
att lägga informationen till handlingarna. 

__________  
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Pe § 20       Sn 2021-122 

Information om Renovering av Holmagården 
Vid dagens sammanträde informerar områdeschef Maria Danielsson om Renovering av 
Holmagården 

Sammanfattning av ärendet 

Kommunfullmäktige har beslutat att teckna en avsiktsförklaring med Svedala hem med syfte 
att bygga om Holmagården så att verksamheten lever upp till de krav Arbetsmiljöverket ställt i 
sitt inspektionsmeddelande. 
 
Projektering och framtagande av ritningar för de nödvändiga förändringarna är påbörjad. 
 
Socialnämnden beslutade i ärendet 2021-05-27 § 39 att ställa sig bakom föreslagna 
förändringar. 
 
Pensionärsrådets beredningsgrupp beslutade 2021-05-17 att ställa sig positiva till de 
föreslagna förändringarna som presenterades vid ett extra insatt beredningsgruppsmöte 2021-
05-17. 
 
Socialnämnden kommer senare idag 2021-06-17 fatta beslut om ny hyra för Holmagården 
samt ta beslut om föreslagen evakueringslokal under Holmagårdens renovering.  
 
I morgon 2021-06-18 kommer en presskonferens hållas då information om socialnämndens 
beslut kommer att delges.  
 
På tjänstemannanivå har en kommunikationsplan upprättats och så snart beslut är fattat i 
socialnämnden kommer denna plan att sättas i gång, med information till personal, vårdtagare 
och anhöriga. Brev har sedan tidigare skickats ut till anhöriga och personal.  
 
Handlingar i ärendet 
 
Yttrande pensionärsrådet 2021-05-17 
 

Pensionärsrådet beslutar 
att lägga informationen till handlingarna. 

__________  
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Pe § 21       Sn 2021-89 

Vård och omsorg informerar 
Vid dagens sammanträde informerar områdeschef Maria Danielsson om  

- Lägesrapport covid 19. Medicinskt ansvarig sjuksköterska informerade om läget vad 
gäller covid 19 samt om vaccination mot covid 19. Region Skåne har informerat om att 
avdelningen för Regional utveckling har fått ett särskilt uppdrag vad gäller pågående 
vaccinationsarbete mot covid-19, att uppnå ökad vaccinationstäckning bland grupper 
som Region Skåne hittills haft svårt att nå. Uppdraget ska ske i samband med 
idéburna organisationer, kommuner, Länsstyrelsen m fl.  

- Kö särskilt boende. För närvarande 5 st. 
- Uppföljningsrapport 2, sn 2021-99 
- Dagcentralernas öppnande och ev bokning av lokaler. Planeringen är att Stella och 

Bara dagcentraler ska öppna med personal 2021-07-01. Planen är också att 
Holmagården öppnas 2021-07-01 för föreningar som då kan boka de två större 
lokalerna, ”Stora salen” och ”Solsidan”. Folkhälsomyndighetens råd ska följas för 
sammankomster. Regler för lokalbokning, städning mm kommer att tas fram. 

Pensionärsrådet beslutar 
att lägga informationen till handlingarna. 

__________  
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Pe § 22       Sn 2021-219 

Lokalfrågor för pensionärsföreningarna 
Vid pensionärsrådets sammanträde 2021-04-29, pe § 14, beslutade pensionärsrådet att 
framföra till kommunstyrelsen att pensionärsrådet vill vara med vid framtida planeringar vad 
gäller lokaler som berör pensionärsorganisationerna. 

Vid dagens sammanträde efterfrågas svaret på detta. 

Pensionärsrådet beslutar 
att åter översända frågan till kommunstyrelsen. 

__________  

  



10(14) 

PENSIONÄRSRÅDET  PROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum: 2021-06-17 
 
 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 
 
 

  
 

  
 

 

Pe § 23       Sn 2021- 265 

Övriga frågor – Vård under pandemin 
Rikard Bivefors, SPF har inkommit med följande frågor: 

Det har förekommit i media att äldre personer inte fått tillräcklig vård under pandemin. Senast 
förra veckan stod det i SDS att en läkare på Sveakliniken underlåtit att ge patienter den vård 
som skulle kunnat ha ”räddat” deras liv. En kommuninvånare har drivit frågan, först i Radio 
Malmöhus P4 och nu också i SDS. Vad finns det att säga i denna fråga? Vad har kommunen 
för ansvar? 

Vid dagens sammanträde svarar Medicinskt ansvarig sjuksköterska Anita Persson och 
områdeschef Maria Danielsson på frågorna. Någon kommentar om det enskilda fallet kan inte 
ges. Men regeln är så att det alltid är läkaren som ansvarar för bedömning av patienten och 
vilken vård patienten bedöms kunna tillgodogöra sig. Ingen patient nekas att åka till sjukhuset. 

Pensionärsrådet beslutar 
att lägga informationen till handlingarna. 

__________  
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Pe § 24       Sn 2021- 266 

Övriga frågor – Kommunens oklippta gräsytor 
Carl-Göran Sjöstedt, PRO Bara lyfter frågan om kommunens oklippta gräsytor. 

Det klipps inte längre gräs på alla kommunens gräsytor. På fråga om varför; har svaret varit att 
man värnar om mångfald av växter och djur.  

Men de oklippta gräsytorna resulterar i ökad mängd allergener, fästingar, sniglar, möss, ogräs 
och i vissa fall även skymd sikt med trafikfara som följd. 

Carl-Göran Sjöstedt vill också passa på att bjuda in pensionärsrådet till Öppen trädgård 
Söderslätt till helgen för att visa på mångfald av växter. 

Pensionärsrådet beslutar 
att skicka frågan vidare till verksamhetsområde Miljö och teknik. 

__________  
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Pe § 25       Sn 2019-132, Sn 2021- 267 

Övriga frågor – Skånetrafiken buss till Aggarp och till 
Sveakliniken 
Ann-Magreth Albin, PRO Bara lyfter frågan om Skånetrafiken – buss till Aggarp och till 
Sveakliniken. 

För många medborgare är det svårt att ta sig till Aggarp och till Sveakliniken då det saknas 
bussförbindelser. Ann-Magreth Albin är pensionärsrådets representant för Svedala kommun i 
kundrådet för Skånetrafiken och har haft kontakt med Skånetrafiken, men vill även lyfta frågan 
vidare till trafikingenjör, Miljö och teknik. 

Pensionärsrådet beslutar 
att skicka frågan vidare till verksamhetsområde Miljö och teknik. 

__________  
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Pe § 26       Sn 2019-274, Sn 2021- 268 

Övriga frågor – Elcyklar för utlåning i Svedala kommun 
Ann-Magreth Albin, PRO Bara lyfter åter frågan om tillgången på elcyklar för utlåning i hela 
Svedala kommun.  

Frågan lyftes 2019-09-19, pe § 40, och resulterade då i att elcyklar från Svedala tätort även 
kunder lånas ut via Bara Bibliotek under en period. Denna möjlighet har upphört i Bara och 
önskemål har inkommit om att denna möjlighet återupptas, liksom att de som bor i Klågerup 
får samma förmån att låna elcyklar som de i Svedala tätort. 

På fråga om elcyklar i Svedala kommun informerar Kundservice om att de befintliga elcyklarna 
inte är i bästa skick samt att de eventuellt kan behöva uppdateras till nyare modeller. Därför är 
utlåningen pausad. Frågan är ställd till kommunledningen. 

Pensionärsrådet beslutar 
att åter skicka frågan till verksamhetsområde Miljö och teknik samt 

att skicka frågan till kommunledningen. 

__________  
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Pe § 27       Sn 2021-87 

Övriga frågor – Ansökan om bostadsanpassning och 
bostadsanpassningsbidrag 
Björn Jönsson, PRO lyfter åter frågan ansökan om bostadsanpassning och bostads-
anpassningsbidrag. Frågan var upp i pensionärsrådet 2021-02-08, pe § 1, 

Pensionärsrådet beslutade då att framföra till Bygg och miljö om förtydligande på kommunens 
webbsida avseende processen bostadsanpassningsbidrag bör göras och att 
arbetsterapeutens roll bör tydliggöras samt att hanteringen om offert och utlägg bör ses över. 
Paragrafen skickades även till socialnämnden för kännedom. 

Då inget svar föreligger och att informationen på webbsidan ser ut att vara den samma som 
tidigare vill Björn Jönsson åter sända frågan till Bygg och miljö, Teknisk nämnd. 

Pensionärsrådet beslutar 
att åter skicka frågan till verksamhetsområde Miljö och teknik, Bygg och miljönämnden. 

__________  
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